

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2024-2025/316 「2025 年香港華羅庚金杯少年數學國際精英賽」報名及賽前預備班

敬啟者:

「2025 年香港華羅庚金杯少年數學國際精英賽」將於 2025 年 5 月 3 日 (星期六)舉行, 詳情如下:

日期:	2025年5月3日(星期六)
時段:	下午2時至6時
比賽時間:	比賽時間為 1.5 小時 (實際比賽時間有待組委會於官網公佈)
主辦機構:	香港華羅庚金杯少年數學邀請賽協會
地點:	培正小學錢涵洲紀念樓(何文田窩打老道 80 號)
費用:	每位\$100 按金
	(學校將津貼每位考生\$100,落選學生或學生出席比賽後將發還按金)
名額:	4名(比賽只限中一及中二級學生參加,有興趣的學生均可報名,如報名
	人數超出限額,將由老師作出甄選。)
備註:	1. 比賽詳情將待組委會公佈後再向學生發放。
	2. 必須攜帶准考證及學生證明文件(附相片並列明就讀年級),如學生手
	冊或學生證,以供核實參賽資格。
	3. 比賽只有填空題和解答題 。
	4. 考生需自備文具,可用鉛筆、藍色或黑色原子筆作答,草稿紙由組委
	會提供,不得使用計算工具。

華羅庚金杯的比賽題型與校內數學課程不同,詳情可參考附件的比賽試卷。為讓學生更好準備比賽,本校將安排華羅庚金杯預備班。有興趣參賽的同學需準時出席所有預備班課堂方獲甄選資格,截止報名日期為4月1日,入選同學名單將另行通知。預備班詳情如下:

日期:	2025年4月2日(三)、7日(一)、9日(三)、11日(五)
時間:	放學後 4 時至 5 時
地點:	501 室
參賽資格:	數學科全級首二十名

此通告旨在收集家長對報名比賽的意向,並不代表同學已成為學校的參賽代表,稍後將有確認通告確認學生將代表學校出賽。如有查詢,請致電 2461 1555 與原禧朗老師或陳盈盈老師聯絡。

此致

貴家長



Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年三月二十七日



Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

附件

2025 年香港華羅庚金杯少年數學國際精英賽_通告附件 連結



 $\frac{https://drive.google.com/drive/folders/15wv7cYy8c27AIXmMgWNphE37It6Svm2n?usp=driv}{e_link}$



Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號
Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parental Notice 2024-2025/316

Registration for the "2025 Hong Kong Hua Luo-geng Gold Cup International Mathematics Elite Competition" and Pre-Competition Preparation Class

Dear Parents,

The "2025 Hong Kong Hua Luo-geng Gold Cup International Mathematics Elite Competition" will be held on Saturday, May 3, 2025. Details are as follows:

Date:	Saturday, May 3, 2025
Time:	2:00 PM to 6:00 PM
Competition	The competition duration is 1.5 hours (actual competition time will be announced by
Time:	the organizing committee on the official website)
Organizer:	Hong Kong Hua Luo-geng Cup Mathematics Competition Association
Venue:	Pui Ching Primary School, Chieng Han-Chow Memorial Building (80 Waterloo Road, Ho Man Tin)
Fee:	\$100 deposit per participant (The school will subsidize each participant \$100; the deposit will be refunded to unsuccessfully applied students or those who attend the competition)
Quota:	4 participants (the competition is only open to students in Form 1 and Form 2; interested students may register, and if the number of applicants exceeds the quota, selection will be made by the teachers.)
Remarks:	 Detailed competition information will be provided to students after the organizing committee's announcement. Participants must bring their examination permit and student identification (with a photo indicating their grade), such as a student handbook or student ID, for verification of eligibility. The competition will consist only of fill-in-the-blank and problem-solving questions. Candidates must bring their own stationery; they may use pencil, blue, or black ballpoint pen to answer. Scratch paper will be provided by the organizing committee, and calculators are not allowed.

The question types in the Hua Luo-geng Gold Cup Competition differ from those in the school mathematics curriculum. For better preparation for the competition, our school will arrange a preparation class. Interested students must attend all preparation classes on time to qualify for selection. The registration deadline is April 1, and the list of selected students will be announced separately. Details of the preparation class are as follows:

Date:	April 2 (Wednesday), April 7 (Monday), April 9 (Wednesday), April 11 (Friday)
Time:	4:00 PM to 5:00 PM
Venue:	Room 501
Qualification:	Top twenty students in mathematics for each grade

This notice aims to collect parents' intentions regarding registration for the competition and does not represent that students have become the school's representatives. A confirmation notice will be issued



Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

later to confirm which students will represent the school in the competition. For inquiries, please call 2461 1555 to contact Mr. Yuen Hei Long or Ms. Chan Ying Ying.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping

Principal

March 27, 2025



Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Attachment

"2025 Hong Kong Hua Luo-geng Gold Cup International Mathematics Elite Competition" Notice Attachment Link:



 $\frac{https://drive.google.com/drive/folders/15wv7cYy8c27AIXmMgWNphE37It6Svm2n?usp=driv}{e\ link}$